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1. Stan faktyczny stanowiący kontekst złożonej interpelacji:

Dotyczy wykonania projektów budowy ulicy Teligi oraz Karolinki w Studzionce.

2. Wobec powyższego składam interpelację w następującym zakresie:

Szanowny Panie Burmistrzu

Zwracam się o wykonanie projektów budowy ul. Teligi oraz Karolinki w Studzionce. Drogi te

są w opłakanym stanie, dziura na dziurze. Mieszkańcy do poruszania się pieszo tymi drogami

muszą zakładać obuwie gumowe, żeby nie zniszczyć sobie butów. Mieszkańcy systematycznie

muszą usuwać awarie zawieszenia swoich samochodów, co związane jest z olbrzymimi

dziurami na tych drogach. Chciałbym po raz kolejny zaznaczyć, że ulica Teligi jest również

drogą graniczną z Gminą Pawłowice i poruszają się nią również mieszkańcy tej gminy, stan tej

drogi nie świadczy dobrze o zarządzających gminą Pszczyna o czym często słyszę od

mieszkańców Pawłowic „Pszczyna o was nie dba”.

Uiica Karolinki w 2018 roku została wykorytowana z małymi brakami na jednym i drugim

końcu ulicy. Miało to być przygotowanie pod wykonanie nakładki asfaltowej w roku

następnym. Od tej pory stan nawierzchni tej drogi bardzo się pogorszył, powypadało wiele

dziur, droga podmokła, rozjechała się. Położenie nakładki asfaltowej w 100 % rozwiązałoby

problem tejże drogi.

Zgodnie z ustaleniami po spotkaniu z generalnym wykonawcą drogi wojewódzkiej 933 firmą

Strabag zostanie wymieniona systematycznie nakładka na ulicy Robotniczej, o której naprawę

również się ubiegałem jako Radny Rady Miejskiej w Pszczynie. Zaprojektowanie i wykonanie

generalnego remontu ui. Teligi i Karolinki rozwiązało by kompletnie problemy z drogami w

tejże części sołectwa.

Nie raz miałem przyjemność słyszeć wypowiadane przez Pana Burmistrza słowa o

zrównoważonym rozwoju Gminy Pszczyna. Pragnę przypomnieć, że Studzionka mimo tego, że

jest najdalej oddalonym sołectwem od Pszczyny, jest częścią Gminy Pszczyna a mieszkańcy

Studzionki są również mieszkańcami Gminy Pszczyna, którzy płacą podatki. Moi mieszkańcy

również chcą mieć drogi oraz infrastrukturę na miarę XXI wieku, a nie średniowiecza.



Chciałbym zauważyć, że w budżecie gminy na 2021 rok zabezpieczyliśmy środki na wykonanie

12 projektów dróg i 4 inwestycji drogowych na terenie Gminy Pszczyna. Ze zmian

budżetowych możemy dowiedzieć się o wprowadzeniu do budżetu w miesiącu marcu

wykonania kolejnych 4 projektów przebudowy dróg . Jeżeli się da wprowadzić do realizacji

wykonanie innych dróg, proszę o to samo w stosunku do dróg w Studzionce.

W związku z powyższym proszę Pana o wykonanie projektów w/w dróg w sołectwie

Studzionka, aby można było wnioskować o środki zewnętrzne na wykonanie tych inwestycji.

Systematyczne wykonywane generalne remonty dróg oraz inwestycje drogowe w Studzionce

całkowicie rozwiążą problemy z naszymi drogami.

[podpis]

ŁUKASZ TETLA


